
Title (en)
Lid-locking facility for the outer screening vessel of a duplex-container system for the transport and storage of radioactive waste.

Title (de)
Deckelverschluss für den äusseren Abschirmbehälter eines Doppelbehältersystems zum Transport und zur Lagerung von radioaktiven Abfällen.

Title (fr)
Verrouillage de couvercle pour le réservoir de blindage d'un système conteneur double pour le transport et l'emmagasinage de déchets radio-actifs.

Publication
EP 0269896 A1 19880608 (DE)

Application
EP 87116222 A 19871104

Priority
DE 3639653 A 19861129

Abstract (en)
[origin: US4818878A] The invention is directed to a double-container unit for transporting and storing radioactive waste such as irradiated nuclear
reactor materials. The double-container unit includes an outer shielding container and an inner storage container made of steel for the gas-tight
inclusion of the radioactive materials to be stored. The outer shielding container provides the required shielding and mechanical security during
handling and transport of the unit. In order to simplify the assembly and manipulation of such a double-container unit, an intermediate ring is seated
in the loading opening of the shielding container and is joinable with this container. A shielding cover is attachable to the intermediate ring for closing
the shielding container.

Abstract (de)
Ein Doppelbehältersystem zum Transport und zur Lagerung von radioaktiven Abfällen oder bestrahlten Kernbrennstoffen besteht aus einem äußeren
Abschirmbehälter und einem inneren Lagerbehälter aus Stahl für den gasdichten Einschluß des zu lagernden radioaktiven Materials. Der äußere
Abschirmbehälter stellt die erforderliche Abschirmung und mechanische Sicherheit bei Handhabung und Transport sicher. Um die Montage und
die Handhabung eines derartigen Doppelbehältersystems zu vereinfachen, ist in die Beladeöffnung (45) des Abschirmbehälters (11) ein mit dem
Abschirmbehälter (11) verbindbarer Zwischenring (49) eingesetzt. Auf dem Zwischenring (49) ist ein Abschirmdeckel (63) zum Verschließen des
Abschirmbehälters (11) befestigbar.
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